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Even voorstellen:

Dit is Corné van de Fliert. Bijna afgestudeerd
FM student aan de HAN in Nijmegen en
eigenaar van zijn eigen bedrijf Events By
Corné. Naast zijn eigen evenementenbedrijf
is hij ook werkzaam in de functie Facilitair
medewerker bij Jumbo Nieuwegein in
Utrecht, waar hij na zijn afstudeerstage is
aangenomen. Hij combineert de laatste
opdrachten van zijn studie met een parttime
baan en zijn eigen bedrijf. 

 

Events By Corné
Corné heeft dit bedrijf bijna 3 jaar geleden
opgezet toen hij een gat in de markt zag.
Het was corona, dus iedereen zat op de
bank en zocht iets om te doen. In deze tijd
is Corné begonnen met spellen maken,
voornamelijk moordcases waarbij je samen
met je vrienden en familie toch iets actiefs
kan doen. Deze verkocht hij vanaf het
begin ook al, maar omdat zijn visie toch
zat bij evenementen wilde hij alles graag
gescheiden houden. Dus heeft hij
inmiddels een tweede handelsnaam: The
Secret Case. 

De bedrijven zijn op dit moment nog niet
groot genoeg om van te leven, maar in vijf
jaar hoopt Corné zijn eigen bedrijfspand te
hebben en zich 100% te focussen op zijn
eigen ondernemingen. 

Op dit moment biedt Corné dus spellen aan,
maar dat is niet het enige. Hij heeft ook
investeringen gedaan, zoals een
bingomolen, popcornmachine,
suikerspinmachine. Deze verhuurt hij aan
particulieren en bedrijven. Stoelen en tafels
voor de inrichting van de evenementen
behoren ook tot zijn assortiment. 

Hij promoot zijn bedrijf onder andere door
social media. Hier maakt hij geld voor vrij
om zijn bedrijf de ultieme aandacht te geven  
en hopelijk zo snel mogelijk door te groeien
naar een zelfstandig en zelfvoorzienend
bedrijf.

"Ik weet nog steeds niet 100% zeker wat ik wil gaan
doen. Het is meer dat dit naar voren kwam en ik het

leuk vond mij er in te verdiepen. Alleen begint de
hipe er nu wel vanaf te gaan. Door corona werden de
spellen heel gewild omdat iedereen thuis zat en zelf
wat moesten bedenken. De escaperooms zaten in de

coronatijd ook dicht. De spellen waren in deze tijd
daar een heel leuk alternatief voor. "

 



Wat is het leukste project wat je hebt mogen doen?

Aan welke projecten werk je nu?

"Ik ben nu bezig met twee projecten. Eén voor een opdrachtgever die een
personeelsfeest wilt houden ergens in de zomer. Zij willen een interactief spel
in de stad Utrecht. Daarnaast ben ik bezig met het dorpsfeest in Elst. Dat was

vorig jaar voor het eerst, toen heb ik dit samen met Dorpsraad Vereniging
Dorpsbelang Elst (DVDE) gedaan en dit jaar is het redelijk naar mij geschoven

wel met ondersteuning van hun." 

"De meeste voldoening haal ik uit het dorpsfeest, omdat het iets is wat
vanuit het niets is ontstaan. Dat is toch iets wat we met de hele woonplaats
gecreëerd hebben. Alle bedrijven die we hebben, kunnen elkaar versterken

en toch iets moois samen neerzetten."



Welke onderdelen van de studie gebruik je nog?

Corné verteld dat bedrijfseconomie toch wel een heel belangrijk gedeelte is
binnen zijn bedrijf en vooral bij het opzetten van zijn bedrijf. Je moet kunnen
omgaan met een balans en een resultatenrekening. De administratie doet hij
op dit moment helemaal zelf. Hierin helpt het wel dat hij dit geleerd heeft op
school en dus weet waar hij moet beginnen met de overzichten. Ook weet
hij op deze manier wanneer het goed gaat met zijn bedrijf en waar de
inkomsten per periode zitten.

"Maar aan het einde van de dag komen meerdere vakken van pas." zegt
Corné. Vakken zoals veiligheidszorg en inkoop, maar ook uit zijn minor
evenementenmanagement haalt hij nog veel kennis. 

"Ik ben het meest druk na de tentamenperiodes en de inlevermomenten.
Ik heb namelijk nog drie tentamens en mijn afstudeerverslag openstaan.
De combinatie met werk is moeilijk, maar het gaat om het stellen van
prioriteiten. Tijdens de tentamenperiode begint het bedrijf een beetje
achter te liggen, na die periode moet ik dan een inhaalslag maken voor
het bedrijf."  

Welke periodes ben je het meest
druk met je bedrijf?

"De drukste tijd voor het bedrijf is in december. Dan heb je natuurlijk
sinterklaas, kerst en oud en nieuw. Je ziet dat de evenementenperiode
rond de zomer ligt, ongeveer van mei tot en met september. September is
ook de laatste echt drukke maand, na september groeit de vraag naar
cases. Het wordt namelijk kouder en mensen willen warm thuis zitten. In
het nieuwe jaar rond januari/februari neemt de vraag naar zowel cases als
evenementen af. Dan maak ik de planning voor het bedrijf naar de zomer
toe."
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